

**CANADIAN ANAESTHETISTS' SOCIETY PRIZE**

**PRIX DE LA SOCIÉTÉ CANADIENNE DES ANESTHÉSISTES**



**DR. RICHARD L. KNILL**

The Canadian Anaesthetists' Society Prize for 1980 was awarded to Dr. R.L. Knill, Dr. P.H. Manninen and Miss J.L. Clement of the Department of Anaesthesia, University of Western Ontario and University Hospital, London, Ontario, for their paper entitled "Ventilation and chemoreflexes during enflurane sedation and anaesthesia in man" – Canadian Anaesthetists' Society Journal 26: 353–360 (1979). The prize was presented on the occasion of the Annual Meeting of the Society at Toronto, June 21–25, 1980.

Le prix de la Société Canadienne des Anesthésistes pour l'année 1980 a été accordé au docteur R.L. Knill, docteur P.H. Manninen et mademoiselle J.L. Clement, du département d'anesthésie de l'Université de Western Ontario, et de l'Hôpital Universitaire de London, Ontario, pour leur travail intitulé: "La ventilation et les chémoréflexes chez l'homme durant la sédation et l'anesthésie à l'enflurane". Journal de la Société Canadienne des Anesthésistes 26: 353–360 (1979). Le prix a été remis lors de la réunion annuelle de la Société tenue à Toronto, du 21 au 25 juin 1980.